
Z á p i s 
 

z Konference Krajského svazu stolního tenisu Ústeckého kraje, z.s., konané dne 7.9.2021 
v Litoměřicích 

 
      Prezenční listina je založena v dokumentaci z konference a v účetnictví. 

 
1. Zahájení provedl sekretář krajského svazu p. Kincl. Přivítal přítomné, hosty - předsedu ČAST 

Ing. Zbyňka Špačka a předsedu Rady krajů Ing. Jiřího Veselku. Nechal schválit program, 
jednací řád a dal zvolit pracovní předsednictvo ve složení:  V. Zajíček – předseda, K. 
Vašinová, V. Kincl - členové.  

2. Do mandátové komise byli navrženi a zvoleni: Mgr. Jiří Sekyra a Ing. Ivan Štěpánek.                                                      
Do návrhové komise Mgr. Karina Vašinová a Milan Knebl.  

3. Zprávu o činnosti svazu za uplynulé období přednesl předseda Vladimír Zajíček. Zmínil 
činnost KCTM, krajské soutěže družstev mužů, dotace pro krajský svaz, dotace pro  oddíly 
na mládež. Informoval o stavu členské základny, počty klubů a členů. Zmínil úspěchy 
mládeže na mimokrajských akcích. 

4. Předseda STK Petr Pavlík zhodnotil mistrovské soutěže družstev dospělých, Český pohár a 
krajské přebory jednotlivců. Dále pak informoval o přípravě nového ročníku krajských soutěží. 

5. Zprávu komise mládeže přednesl její předseda Ing. Ladislav Starý. Zhodnotil uspořádané 
turnaje, úspěchy mládeže na celostátních akcích, čl. základnu dětí, soustředění Žatec, 
KCTM, zmínil nové označení kategorií mládeže, poděkoval všem, kteří pracují s mládeží. 

6. Předseda Kontrolní komise Jiří Sekyra informoval o kontrole vedení účetnictví svazu za 
období 06/2020 – 05/2021. Žádné závažné nedostatky nebyly zjištěny, vše vedeno dle 
předpisů. 

7. Hospodář svazu pan Kincl vypracoval zprávu o hospodaření za období 06/2020-05/2021 a 
návrh rozpočtu na období 06/2021-05/2022. Tento materiál byl poskytnut všem delegátům 
v písemné podobě. Doplnil o několik informací. Vzhledem k situaci kolem pandemie nebylo 
možné uskutečnit některé akce, byly přesunuty na 2. pololetí 2021. Z tohoto důvodu byl 
k 31.5.2021 poměrně velký zůstatek. 

8. Zpráva mandátové komise, přednesl její předseda Jiří Sekyra: z 57  pozvaných delegátů 
s hlasem rozhodujícím je fyzicky přítomno 24, vzhledem k tomu, že někteří měli více mandátů 
(pověření k zastupování), tak celkem 31, což je 54,38%, konference je schopná přijímat 
usnesení. 

9. Přestávka, večeře. 
              Jako delegát na konferenci ČAST v roce 2021, byl zvolen Vladimír Zajíček. 

10.  Předání poháru vítězi 1. stupně ČP 2020-2021 TTC Duchcov. 
11.  Diskuse. 

 
V diskusi vystoupil předseda VV ČAST Ing. Zbyněk Špaček, Ing. Jiří Veselka, Ing. Monika 
Hanušová. V uplynulém období díky pandemické situaci nebylo možné uskutečnit mnoho 
akcí. Diskutována hlavně problematika poklesu členské základny mládeže, začínající hráči by 
se měli zúčastnit hlavně krajských turnajů. BTM, spojování krajů. 
Otázka finančních prostředků, v příštím roce lze očekávat méně příznivou finanční situaci, je 
třeba, aby si svazy ušetřily finance pro příští období. Snažit se získat prostředky z dotačních 
programů. Poskytování finančních prostředků krajům na základě smlouvy, do konce září je 
nutno vyúčtovat 1. pololetí 2021, dále zasílat faktury průběžně, je třeba aby KSSTÚK doplnil 
do registru spolkového rejstříku příslušné doklady dle smlouvy. Poděkování SKST B. Most za 
pořadatelství MČR dorostu. Informace o provozu tréninkového střediska mládeže při KST 
Apollo Ústí n.L., pozvánka. 

 
12.  Návrh na usnesení přednesla Mgr. Vašinová, delegáti schválili. 

       13.  Závěr provedl předseda svazu pan Vladimír Zajíček. 
 
 
Zapsal:   Vlastimil Kincl 

 

 

 


